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PROTOKÓŁ NR XV/2016 

 z XV  sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali konferencyjnej 

Urzędu Gminy dnia 29 kwietnia 2016 roku. 

 Początek posiedzenia. 
 

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych na sesji:               15 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Jerzy Cieślak   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Ryszard Dziadak   - Członek Komisji Rewizyjnej 

3. Marcin Kowalczyk  - Przewodniczący Komisji OZKiS 

4. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji OZKiS 

5. Ilona Kucharczyk   - Członek Komisji OZKiS 

6. Marek Leszczyk   - Przewodniczący Komisji RLiOŚ 

7. Jacek Młynarczyk   - Przewodniczący Rady Gminy 

8. Anna Olejnik   - Członek Komisji OZKiS 

9. Barbara Puczkowska  - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

10. Karol Sakowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

11. Maria Smolarek   - Członek  Komisji Rewizyjnej 

12. Agata Stępińska   - Członek Komisji RLiOŚ 

13.  Jan Tronina    - Członek Komisji Rewizyjnej                                                                                                                                                                                                                                                                

14.  Bronisław Światły  - Członek Komisji OZKiS 

15. Zbigniew Wołowiec  - Członek Komisji Rolnictwa 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek  - Wójt Gminy 

2. Teresa Nowak   - Skarbnik Gminy 

3. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

4. Leszek Wójcik   - Sołtys wsi Broników 

5. Barbara Żołędziewska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

6. Aneta Jędrysiak   - Sołtys wsi Krzeczów 

7. Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy 

8. Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 

9. Marek Serweta   - Sołtys wsi Wierzchlas B 

10. Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 
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11. Jan Błaszczak   - Sołtys wsi Łaszew 

12. Marian Sztuka   - Sołtys wsi Przywóz 

13.  Stanisław Grajoszek   - Sołtys wsi Kamion 

14. Tadeusz Ignasiak   - Sołtys wsi Mierzyce 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XIV  sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia              stawki opłaty, 

b) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi położonymi na terenie Gminy Wierzchlas, 

c) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok od domku letniskowego lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno - wypoczynkowe, położonych na terenie 

gminy Wierzchlas, 

d) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na których znajdują 

się domki letniskowe lub inne nieruchomości wykorzystywane na cele 

rekreacyjno – wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez część roku, 

położonych na terenie Gminy Wierzchlas, 

e) uchylenie uchwały Nr XIV/106/2016 z dnia 30 marca 2016 r. w sprawie 

określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi,  

f) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

g) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od domku letniskowego lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, 

wykorzystywanych jedynie przez część roku,  

h) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Wierzchlas na lata 2016 - 2022. 

i) zmiany w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społeczne w Wierzchlesie, 

j) uchylenie uchwały Nr XIV/112/2016 Rady Gminy Wierzchlas z dnia 30 

marca 2016 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 

lata 2016-2018, 

k) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2016-2018. 

6. Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej 

7. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 
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8. Zakończenie obrad XV sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

 

Punkt 1 

Otwarcie XV sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powitał Panie radne i Panów 

radnych, Panie sołtys i Panów sołtysów, Wójta,  Sekretarza Gminy, Skarbnika 

Gminy oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Stwierdził, że na sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum, przy 

którym, może obradować i podejmować uchwały Rada Gminy.   

 

 

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali porządek 

obrad  w zawiadomieniach. 

Czy są jeszcze dodatkowe  uwagi do tego porządku. 

Nie  było więcej uwag ani zmian w związku z tym Przewodniczący poddał  

projekt porządku wraz z dodatkowymi propozycjami pod głosowanie i przyjęty 

został jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu XIV sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zawsze przed sesją jest 

wykładany protokół poprzedniej sesji i każdy radny ma prawo się z nim 

zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu? 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokół został przyjęty bez zmian.       

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych. 
 

 

Punkt 4 

Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o odczytanie sprawozdania od 

dnia  30 marca 2016 r. do dnia 29 kwietnia 2016 r., które  stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

Po odczytaniu danej informacji przewodniczący zapytał czy są do niej uwagi. 

Nie było pytań ani uwag do sprawozdania Wójta w związku z tym zostało one 

przyjęte do wiadomości. 
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Punkt 5 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia   stawki opłaty, 
Wprowadzenia do tematu dokonała Agnieszka Kurpet podinspektor Urzędu 

Gminy, która poinformowała, o konieczności zmiany uchwały w sprawie 

określenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia stawki opłat ze względu na nowelizację ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach.   

Zmiany polegałyby na zastosowaniu stawki od mieszkańca a nie jak dotychczas 

od gospodarstwa domowego. W przypadku nieruchomości zamieszkałych od 1 

do 6 osób, stawka opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

zbieranymi i odbieranymi w sposób selektywny wynosiłaby 5,50 zł miesięcznie 

od każdej osoby. Dla każdej kolejnej osoby (tj. siódmej, ósmej itd.) 

zamieszkałej na terenie danej nieruchomości stawka opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi zbieranymi i odbieranym w sposób selektywny 

wynosiłaby 2,00 zł miesięcznie od osoby, natomiast 11,00 zł od osoby 

zamieszkującej daną nieruchomość za miesiąc w przypadku, gdy odpady 

komunalne nie są zbierane i odbierane w sposób selektywny.  

Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poprosił Agnieszkę Kurpet o odczytanie projektu uchwały                 

Nr XV/113/2016 w spawie zmian w budżecie gminy Wierzchlas. Następnie 

uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta jednomyślnie.                               

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

 

b) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi położonymi na terenie Gminy Wierzchlas, 
Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poinformował, że temat 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni 

zapoznali się z projektem uchwały, ponieważ  nie było pytań ani uwag do 

przedstawionego tematu w związku z tym Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały Nr XV/114/2016 w w/w sprawie i przyjęta 

jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

 

c) ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok od domku letniskowego lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno - wypoczynkowe, położonych na 

terenie gminy Wierzchlas, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poinformował, że temat 

również szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, 

radni zapoznali się z projektem uchwały 
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Nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XV/115/2016 

w w/w sprawie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 

radnych.  

 

d) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, na których 

znajdują się domki letniskowe lub inne nieruchomości wykorzystywane na 

cele rekreacyjno – wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez część 

roku, położonych na terenie Gminy Wierzchlas, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk temat szczegółowo omawiany 

był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni zapoznali się z projektem 

uchwał, ponieważ nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu 

w związku z tym  Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały             

Nr XV/116/2016 w w/w sprawie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu 

uczestniczyło 14 radnych.  

 

e) uchylenie uchwały Nr XIV/106/2016 z dnia 30 marca 2016 r. w sprawie 

określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi,  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poinformował, że temat 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni 

zapoznali się z projektem uchwał, ponieważ nie było pytań ani uwag do 

przedstawionego tematu w związku z tym  Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały Nr XV/117/2016 w w/w sprawie i przyjęta 

jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

f) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poinformował, że temat 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni 

zapoznali się z projektem uchwał, ponieważ nie było pytań ani uwag do 

przedstawionego tematu w związku z tym  Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały Nr XV/118/2016 w w/w sprawie i przyjęta 

jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

g) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od domku letniskowego lub innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, 

wykorzystywanych jedynie przez część roku,  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poinformował, że temat 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni 

zapoznali się z projektem uchwał, ponieważ nie było pytań ani uwag do 
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przedstawionego tematu w związku z tym  Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały Nr XV/119/2016 w w/w sprawie i przyjęta 

jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

 

Odnotowano spóźnienie  radnego Zbigniewa Wołowca. 

Godzina 9.40 

 

h) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Wierzchlas na lata 2016 - 2022. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poinformował, że temat 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji przez 

Inspektora ds. funduszy unijnych Panią Andżelikę Kucharska-Bociąga. Radni 

zapoznali się z projektem uchwał jak również otrzymali strategię w wersji 

elektronicznej. 

Radny Ryszard Dziadak – po zapoznaniu się ze Strategią stwierdziłem, że takie 

miejscowości jak Krzeczów, Kochlew czy Broników to nie istnieją dla gmin. nie 

ma żadnej wzmianki o tych miejscowościach w okresie obowiązywania 

Strategii. Wszystkie miejscowości powinny być traktowane jednakowo                      

i w każdej miejscowość powinny być wykonane jakieś poważniejsze inwestycje, 

sa to również miejscowości  rekreacyjno – turystyczne i poprawa infrastruktury 

wpłynęłaby na  poprawę wyglądu i estetyki oraz ułatwiła życie mieszkańców. 

W obecnej opracowanej formie Strategie jest dla mnie nie do przyjęcia. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk – jakie konkretnie inwestycje 

interesują radnego w Krzeczowie? 

Radny Ryszard Dziadak  - rozmawiałem z Wójtem na ten temat i zasadne 

byłoby utworzenie wiejskiego Centrum Rekreacji, a także  przedstawiane były 

również inne zadania, które można wybyło zrealizować. W tak ważnej dla  

gminy strategii powinny być przeprowadzone konsultacje społeczne. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk – strategia była wyłożona do  

konsultacji, proszę o 10 minut przerwy, a następnie poprosimy Panią Andżelikę 

Kucharska-Bociąga o wyśnienia w tym temacie. 

 

Ogłoszono 10 minut przerwy 

Po przerwie wznowiono obrady. 

Odnotowano spóźnienie radnego Zbigniewa Wołowca 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk – przypomnę, że jesteśmy                 

w punkcie 5 podpunkt „h” w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 

Wierzchlas na lata 2016 – 2022, w związku z tym proszę Panią Andżelikę 

Kucharska-Bociąga  o wprowadzenie  do tematu tj. procedura przygotowywania 

i opracowywania  strategii na lata 2016-2020, jej tryb i czy podlega zmianą. 

Panią Andżelikę Kucharska-Bociąga poinformowała, że Strategia Rozwoju 

Gminy jest dokumentem niezbędnym w procesie pozyskiwania środków 

zewnętrznych, przede wszystkim środków z Unii Europejskiej. Wyznacza ona 
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kierunki rozwoju Gminy Wierzchlas na lata 2006 – 2022. Strategia jest 

dokumentem otwartym, w razie potrzeby można ją poszerzyć i uaktualnić                   

o nowe inwestycje.  Obecnie Strategia jest dokumentem niezbędnym jako 

załącznik do wniosku o dofinansowanie przebudowy drogi Łaszew Przywóz                  

w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

Wszyscy radni otrzymali strategię w wersji elektronicznej. Ponadto zgodnie                 

z ustawą o konsultacjach społecznych była ona wyłożona w Urzędzie Gminy 

Wierzchlas oraz na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. Do dnia 

dzisiejszego nie wniesiono uwag.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk zaproponował, aby przyjąć 

Strategię o obecnej wersji, a następnie jeśli radny Dziadak będzie miał uwagi                             

to nic nie stoi na przeszkodzie aby radny złożył wnioski o zmianę tej Strategii  

wraz z przygotowanymi wnioskami inwestycji. 

Nie było więcej pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XV/120/2016 

w w/w sprawie „za” było 13 radnych głosów „przeciw”  nie było i 2 radnych 

„wstrzymało” się od głosu. Uchwałą została przyjęta większością głosów.                  

W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

i) zmiany w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społeczne w Wierzchlesie, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poinformował, że temat 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, 

Przewodniczący rady gminy Jacek Młynarczyk poprosił Lidię Przywojską 

kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wierzchlesie                            

o wprowadzenie do tematu.  

Lidię Przywojską kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                

w Wierzchlesie, która poinformowała, że w związku z wejściem w życie ustawy 

o pomoc państwa w wychowywaniu dzieci i realizacji świadczeń 

wychowawczych przez Ośrodki Pomocy Społecznej od dnia 1 kwietnia br., tj. 

500 zł na dziecko, zachodzi konieczność wprowadzenia zmian w Statucie 

Ośrodka. W poprzednim Statucie nie było takiego zapisu, ponieważ Ośrodek 

realizując takie zadanie musi wprowadzić w pierwotnym Statucie po § 7 ust. 1 

dodaje się punkt 8 w brzmieniu "prowadzenie postępowań  w sprawie 

świadczenia  wychowawczego  oraz wydania w tych sprawach  decyzji" 

 

 

Radni zapoznali się z projektem uchwały na posiedzeniach Komisji, ponieważ 

nie było pytań ani uwag do przedstawionego tematu w związku z tym  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XV/121/2016 

w w/w sprawie i przyjęta jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 

radnych.  
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j) uchylenie uchwały Nr XIV/112/2016 Rady Gminy Wierzchlas z dnia 30 

marca 2016 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2016-2018, 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poprosił Lidię Przywojską 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wierzchlesie                          

o wprowadzenie do tematu. 

Lidię Przywojską kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                

w Wierzchlesie, poinformowała, że  na poprzedniej sesji w dniu 30 marca 

została podjęta uchwała sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2016-2018, jednak w § 3 tej uchwały znaczono, że uchwała 

podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego i jest to 

pomyłka ponieważ uchwała ta nie podlega publikacji, dlatego należy uchylić 

poprzednią uchwałę i podjąć nową  w treści której nie będzie zapisu  

dotyczącego ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym. 

Nie było pytań ani uwag w związku z tym Przewodniczący Rady Gminy Jacek 

Młynarczyk powiedział że radni zapoznali się szczegółowo z projektem 

uchwały, następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały Nr XV/122/2016 

w/w sprawie. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu 

uczestniczyło 15 radnych.  

 
 

k) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2016-2018. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poinformował, że temat 

szczegółowo omawiany był na posiedzeniach poszczególnych Komisji, radni 

zapoznali się z projektem uchwał, ponieważ nie było pytań ani uwag do 

przedstawionego tematu w związku z tym  Przewodniczący poddał pod 

głosowanie projekt uchwały Nr XV/123/2016 w w/w sprawie i przyjęta 

jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  
 

 

Punkt 6  

Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powiedział, że radni 

analizowali informację na posiedzeniu Komisji  

 

Nie było pytań ani uwag w związku z tym Przewodniczący Rady Gminy poddał 

pod głosowanie informację w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej, która 

została przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 15 radnych.  

 

 

Punkt 7 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 
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Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poinformował, że w trakcie 

posiedzeń Komisji wpłynął wniosek Pani Marty Szczepaniak zamieszkałej                 

w Krzeczowie z prośbą o zmianę zapisu w planie zagospodarowania 

przestrzennego wsi Krzeczów. 

Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się do radnych, że  nie powinniśmy 

blokować ewentualnej możliwości  zmiany i budowy budynków na  posesjach 

poszczególnych miejscowości m.in Krzeczowa, jednak powinno się to odbywać 

w miarę możliwości  finansowych gminy. W związku z tym proponuję 

odpowiedzieć Pani Marcie Szczepaniak że Rada Gminy wyraża zgodę na 

zmianę w planie zagospodarowania przestrzennego wsi Krzeczów w miarę 

możliwości finansowych gminy. 

Radny Ryszard Dziadak powiedział, że rozmawiał z Panią Martą i taka 

odpowiedź że miarę możliwości finansowych gminy nie będzie ją 

satysfakcjonowała ponieważ jest już wydana decyzja z Powiatowego 

Inspektoratu Nadzoru Budowlanego i tylko konkretna decyzje za strony Rady 

Gminy będzie skutkowała wstrzymaniem decyzji rozbiórkowej garażu. 

Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił sie do Radnego Dziadaka  o wskazanie 

źródła finansowania zadania jakim jest zmiana w planie zagospodarowania wsi  

Krzeczów.  

Radny Ryszard Dziadak w związku z tym poczekamy na odpowiedź Wójta w tej 

sprawie.  

 

2) Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk poinformował, że 

wpłynął wniosek Stowarzyszenia Kochaj mnie z Mierzyc w sprawie 

dofinansowania od wycieczki. Temat omawiany był na posiedzeniach Komisji             

i wszystkie Komisje wyraziły zgodę na dofinansowanie   i  zaproponowały 

kwotę 10.000 zł, w związku z tym nie oddaje wniosku pod głosowanie.  

 

3) Rafał Mostowy Sołtys wsi Łaszew Rządowy zwrócił się z wnioskiem                  

o załatanie dziur na drodze powiatowej Łaszew - Mierzyce.  

Wójt - wyjaśnił, że remonty i naprawy na drogach powiatowych prowadzone są 

cały czas. 

 

 

Punkt 8 

Zakończenie obrad XV sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął XV sesję Rady Gminy Wierzchlas. 
 


